
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 1. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 747
Vil ministeren med henvisning til artiklen »Efter 350 dage uden tog – nu varsles yderligere
afgange med togbus« bragt af TV 2 Øst den 1. september 2021 redegøre for årsagen til
forsinkelserne af sporarbejdet på Sydbanen, der har medført brug af togbusser i 350 ud
af 528 dage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Valentina Berthelsen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. september 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Berthelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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